FORM 2B

Hong Kong International Stationery Fair 7 – 10 / 1 / 2019

Deadline 26 Nov 2018

Additional Electricity Supply/ Lighting Facilities

(Not Applicable for Custom-built Participation Exhibitors)

Return to:

Newfair (HK) Ltd No.271, Shek Po Tsuen,

Hung Shui Kiu, Ping Shan Heung,

Yuen Long, N.T., Hong Kong

Attn: Ms. Millie Pak Tel: (852) 2571 2018 Fax: (852) 2571 2881

Fax: (852) 2571 2881
Email: millie@newfair.com.hk

	Description	Unit Rate HK\$	Qty	Amount HK\$
1	500watt Square Pin Power Socket (220V) for one Electrical Appliance only (Not permitted for lighting connection)	440		
	Electricity and visible wiring to each light (100 watt included, HK\$88 or US\$12 for each			
2	additional 100 watt power consumption. For neon lights, price should be subject to prior confirmation) (INSTALLATION OF LIGHT IS NOT INCLUDED)			
2a	1st - 10th connections, for each connection	265		
2b	11th connection and above, for each connection	245		
2c	Additional 100watt power consumption on each Lighting Connection (For item 2a, 2b only)	92		
3	Spotlight 23 watt Energy Saving Lamp (Yellow Light, 2700k)	360		
4	Long Armed Spotlight (300mm) 23 watt Energy Saving Lamp (Yellow Light, 2700k)	380		
5	Fluorescent Tube (1200mmL) (White light, 2500k)	360		
6	Halogen Downlight 50watt for Tall Showcase (Yellow Light)	500		
7	Halogen Tracklight 50watt x1 on 1 Metre Track (Yellow Light)	500		
8	Additional Halogen Tracklight 50 watt for Existing Tracks (Yellow Light)	260		
9	Halogen Floodlight 300 watt (Yellow Light)	800		
10	Halogen Floodlight 500 watt (Yellow Light)	920		
11	HQI Floodlight 250watt (White Light)	1,400		
12	HQI Floodlight 70watt (White Light) (Inside Tall Showcase – FA-017)	1,030		
13	Socket 1000 watt (220V) for One Electrical Machine only (Not for Lighting)	955		
14	Socket 2000 watt (220V) for One Electrical Machine only (Not for lighting)	1135		
15	Socket 2860 watt (220V) for One Electrical Machine only (Not for lighting)	1,655		
16	Socket 500 watt (220V) for Lighting Connections AND Power Supply to Electrical Machine	1,420		
17	Socket 1000 watt (220V) for Lighting Connections AND Power Supply to Electrical Machine	2,840		
18	Socket 2000 watt (220V) for Lighting Connections AND Power Supply to Electrical Machine	5,525		
	Sub-total :			
	20% surcharge for late order received after 26 Nov 2018: 30% surcharge for on site order received after 21 Dec 2018:			

Note:

- 1. All items are on rental basis only and no exchange or transfer or refund on ordered items.
- 2. Orders are valid only when accompanied by full remittance. Please kindly send cheque to Newfair (HK) Ltd. or remit payment direct to: HSBC Hong Kong, No.1 Queen's Road Central Hong Kong A/C No.: 502-547342-001(HKD).
- 3. Late Orders will be subject to a surcharge of 20% and on-site order will be subject to a surcharge of 30% on furniture items and electrical items.
- 4. Cancellation of additional orders before deadline must be submitted in writing and a 10% cancellation charge will be levied. If cancellation is submitted after the deadline, a 30% cancellation charge will be imposed.
- 5. No cancellation of orders will be accepted 10 days before move-in date of the event.
- 6. The foregoing prices shall remain valid until deadline date.
- 7. Please complete and return the attached location plan for indicating the position of your ordered electrical fittings.
- 8. Provision of facilities and services not indicated on the forms are subject to quotation on individual job basis.

Any complaints regarding rental furniture / electricity installation must be lodged the day before the exhibition commences to Newfair (HK) Ltd. on-site service counter person in charge. Otherwise all items are deemed to have been received in good order.

Company Name:	Booth No.:	
Contact Person:	E-mail :	_
Геl :	Fax :	
Address:		_
Signature & Co. Chop:	Date:	

表格 2B

香港國際文具展 2019年1月7至10日

宏輝(香港)有限公司香港新界元朗 區山鄉洪水橋

屏山鄉洪水橋 石埗村**271**號

請交回:

截止日期: **2018年11**月**26**日 租用額外設施申請表(供電照明) (不適用於特裝參展商)

聯絡: 白明莉小姐 電話: (852) 2571 2018 傳真: (852) 2571 2881 電郵: millie@newfair.com.hk

	申請項目	單價 HKD	數量	金額 HKD
1	只供一件電器用之 500 瓦特電源方腳插座 (220 伏特) (不可用於照明裝置)	440		
2	每枝照明裝置之電線接駁及供電 (以每個燈頭 100 瓦特為限) 於同一支燈每增加 100 瓦特加收費港幣九十二元或美金十二元,霓虹燈價錢需另議 大會承建商將不會提供安裝服務			
2a	第一至十支自攜照明裝置 每個計,各一百瓦特	265		
2b	第十一至一百支自攜照明裝置 每個計,各一百瓦特	245		
2c	額外供電於同一支燈,每 100 瓦特計算 (只供選擇項目 2a, 2b)	92		
3	短臂射燈 (23 瓦特慳電燈膽) (黃光, 2700K)	360		
4	長臂射燈 (約長 300mm) (23 瓦特慳電燈膽) (黃光, 2700K)	380		
5	光管 (1200mm 長)(白光, 6500K)	360		
6	供 FA017 高身陳列櫃專用之鹵素射燈 (50 瓦特) (黃光)	500		
7	1 x 50 瓦特鹵素路軌燈連一米長路軌 (黃光)	500		
8	於原有之路軌上再加裝鹵素路軌燈 (50 瓦特) (黃光)	260		
9	鹵素泛光燈,俗稱「小太陽」(300 瓦特) (黃光)	800		
10	鹵素泛光燈,俗稱「小太陽」(500 瓦特) (黃光)	920		
11	HQI 白光燈 (250 瓦特)	1,400		
12	HQI 白光燈 (70 瓦特) (供 FA017 高身陳列櫃照明用)	1,030		
13	只供一件電器用 1,000 瓦特電源方腳插座 (220 伏特,不可用於照明裝置)	955		
14	只供一件電器用 2,000 瓦特電源方腳插座 (220 伏特,不可用於照明裝置)	1,135		
15	只供一件電器用 2,860 瓦特電源方腳插座 (220 伏特,不可用於照明裝置)	1,655		
16	供電燈接線用之 500 瓦特電源方腳插座 (220 伏特)	1,420		
17	供電燈接線用之 1,000 瓦特電源方腳插座 (220 伏特)	2,840		
18	供電燈接線用之 2,000 瓦特電源方腳插座 (220 伏特)	5,525		
			總金額:	
	於 2018 年 11 月 26 日後交回須加	百份之二十之	之附加費:	
	於 2018 年 12 月 21 日後交回須加	百份之三十之	2附加費:	

備註:

- 1. 所有物品均為租用性質,租用之物品不能交換其他物品,轉讓或退款。
- 2. 所有申請必須連同款項交回方為有效。請郵寄劃線支票致宏輝(香港)有限公司或直接存款人: 香港皇后大道中 1 號香港匯豐銀行戶口號碼: 502-547342-001 (港幣)。
- 3. 逾期申訂加收不少於 20%之附加費,現場申訂則加收 30%附加費。
- 4. 任何於截止日期前取消申請的參展商,必須以書面通知承建商,並須繳付其申請款項之 10%作為手續費。而任何於截止日期後取消申請的參展商,則須繳付其申請款項之 30%作為手續費。
- 5. 入場前 10 天取消申請,所有款項將一概不獲退還。
- 6. 以上租用價錢有效至截止日期。
- 7. 請將租用物品位置標示於攤位設施位置圖上。
- 8. 参展商如欲租用表格内未有刊載之物品,可直接向承建商查詢。

如有租用額外設施之投訴,請於展覽會進場即日向宏輝(香港)有限公司之現場負責人聯絡,否則有關投訴將不獲接納。

公司名稱:	攤位號碼:
聯絡人:	電郵:
電話:	傳真:
地址:	
公司蓋印及簽署:	日期: